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口特稿

坚持依规治党⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯宋功德

口本期聚焦：新时代司法改革相关问题研究

审判委员会制度改革路径实证研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯徐向华课题组

论司法责任制综合配套改革⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯张智辉

检察指导案例效力研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯万春

口学术专论

论中国古代的德法共治⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯张晋藩

网络社会法律治理与技术治理的二元共治⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯郑智航

司法审查图景中行政协议主体的适格⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯陈无风

刑法中行为论的新展开⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯李世阳

论民事诉讼文书样式实例评注研究的引领功用⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯杨凯

口立法与司法研究

死刑适用的规范论标准⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯冯 军

破产程序中的税法问题研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯徐阳光

口案例研究

以买卖合同担保借贷的解释路径与法效果⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯陈永强

口争鸣

形式与实质之争：税法视域的检讨⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯汤洁茵

国家治理体系视角下党内法规研究的基础概念辨析⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王伟国

实行犯的对象错误与教唆犯的归责问题⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯柏浪涛

口中国法学纪事⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯李游
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Insisting on Governing the Party in Accordance with Regulations⋯⋯Song Gongde(5)

Empirical Study on the Judicial

Committee System Reform Path⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Xu Xianghua Research Team(28)

On the Comprehensive Supporting Reform of

Judicial Liability System················································Zhang Zhihui(56、

Study on the Validity of Procuratorial Guiding Case⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Wan Chun(75、

On Common Governance of Virtue and Law in Ancient China⋯⋯⋯Zhang J／nfan(89)

Dualistic Governance of Legal Governance and

Technical Governance in the Network Society⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Zheng Zhihang(108)

Qualifying Justification of Administrative Contract

Subject in Judicial Review⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Chen Wufeng(131)

New Study on the Behavior Theory in the Criminal Law⋯⋯⋯⋯⋯⋯Li Sh咖ng(147)

On the Leading Function of the Instance Commentary Research on

the Civil Litigation Document Style ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ya，29 Kai(167)

Normative Theory Standard for the Application of the Death Penalty ⋯Feng Jun(190)

Study on the Tax Law Issues in the Bankruptcy Proceeding·········Xu Yangguang(208、

Interpretation Path and LeE Effect of

the Loan Guaranteed by the Sales Contract························Chen Yongqmng(228、

Argument on the Form and Substance：

Review from the Perspective of the Tax Law⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯·一死昭Jieyin(248)

Analysis on the Fundamental Concept of

the Regulation Study within the Party under

the Perspective of National Governance System⋯⋯⋯·⋯⋯⋯··Wang Weiguo(269、

Object Error of the Perpetrator and

the Imputation of the Instigator⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Bai Langtao(286、
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